
 
 

Dagsorden 
 
Dansborgskolen 
Sollentuna Alle 6 
2650 Hvidovre 
Tlf: 7242 1990 
E-mail : dansborg@hvidovre.dk 
 

 
Dagsorden 

  

Vedrørende           Møde i Skolebestyrelsen på Dansborgskolen 
Dato:                      d. 13/6 2023 kl. 17.00-20.00 
  
Sted:                       Dansborgskolen, personalerummet 
  
Deltagere:             Jonas Lindelof 
                                 David C.H. Østerbøg 
                                 Halime Demir 
                                 Jonas Ekelund Andersen 
                                 Mie Reenberg 
                                 Allan Pedersen 
                                 Louise Vivel Braüner 
                                  
                                 Rebecca Pelle Lykholt 8.x 
                                 Mille 
                                  
                                 Bettina Dünweber 
                                 Tina Bang Hansen 
  
                                 Malene Dreyer Pedersen 
                                 Kasper Nyholm 
  
  
Afbud:                     Jonas L., Louise, Allen, Mille,  

                                  

  

Dagsorden 

1. Nyt fra elevrådet: 
Studie 17 er åbnet for udskolingselever. 7. har rummet i frikvartererne i 10. frikvarteret og 8. 
årgang har rummet i 12 frikvarteret. Der er ikke så mange elever fra 8. årgang endnu, - 
desværre. Rummet står også i bookingsystemet. 

Hensigten er, at udskolingseleverne skiftevis bruger Studie 17 og Dansborghallen i 
frikvartererne. 
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2. Nyt fra ledelsen. 

Fagfordelingen er nu afsluttet. 

Skemalægning er gået i gang med at lægge skemaerne i skolens tildelte program 

To nye ansættelser, Mochine fransk, naturfaglig og matematisk profil til udskolingen og 
Rasmus, som bliver en del af skolens ressourcecenter. 

Et stillingsopslag ude, musik indskoling og engelsk 6. årgang. 

Vi bytter rundt på mellemtrin og udskolingens lokaler. Så udskolingslokaler er dem som 
vender ud mod Idrætsvej. Hvor mellemtrinnets lokaler vender mod store gård. Og, 
indskolingen mod græplænen. 

Kort orientering om lokalplanproces 

 

3. Høringssvar vedr. skoledistrikter. Høringsmaterialet er først klar sent d. 12/6, men 
dagsorden for BUV-mødet er blevet offentligt tilgængeligt sammen med bilagsmaterialet, så 
I kan gå ind og se materialet via dette link: Dagsordner og referater (hvidovre.dk) 

Vi ønsker tresporet skole, bakker op om den politiske beslutning. Men hvis det er fire spor, 
så skal præmisserne ændres.  

Er det en tilstrækkelig justering? 

Er tallene valide? Har man tænkt på søskende fra området der skal overgå til Engstrand 
indgår i vores elevtal. 9 elever mindre er ikke meget og efterlader en årgang som potentielt 
set hurtigt kan blive så stor at der skal dannes fire klasser.  

Trafikbekymringer 

Samhøringhed i grækerkvarteret.  

Kunne man kigge på søskendekriteriet. 

Hvis ikke det lykkes at få nok elever til Engstrand, så er det lige vidt. 
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4. Princip om digital dannelse/adfærd. På baggrund af bestyrelsens drøftelse af udkast til 
princip tidligere på skoleåret, er der nyt udkast til behandling i bestyrelsen. Se bilag. 

Der var en kort drøftelse og forslag til småændringer i den foreliggende tekst. Da 
bestyrelsen ikke er beslutningsdygtig (en forældre måtte gå undervejs på mødet), 
besluttede vi at skyde punktet med småændringerne til næste bestyrelsesmøde.  

  

5. Ny klassedannelse på 7. årgang. Malene fortæller lidt om vores bevæggrunde for 
klassedannelsen og vores erfaringer med ordningen. Der er mulighed for spørgsmål og 
efterfølgende drøftelse af ordningen. 

Der er generelt set tilfredshed med klassedannelsen og processen omkring den. Skolen 
oplever ikke at elever stopper pga. klassedannelsen, men af andre naturlige årsager, fx. 
idrætslinje på Engstrand eller at familien flytter. Der er ingen tvivl om at det er en svær tid 
for de unge, og derfor skal vi være omsorgsfulde og dygtige til at gøre det godt. 
Klassedannelsen giver mange nye muligheder som opvejer ulemperne.  

Hvis vi kunne fortælle den gode historie mere, ville det være godt.  

 

6. Mobilpolitik. Malene fortæller lidt om hvordan mellemtrin og udskoling håndterer mobil på 
de forskellige årgange. Der er mulighed for spørgsmål og efterfølgende drøftelse af den 
praksis og tilgang. 

Er der problemer og er der en tydelig ramme som hjælper lærerne og eleverne til at 
håndtere eventuelle problemer.  

Klare retningslinjer for forsikring af ødelagte devices.  

Kunne elevrådet være med til at formulere en mobilpolitik. 

 

7. Deltagelse på forældremøder. Bestyrelsen har tidligere haft god erfaring med at være 
repræsenteret på forældremøderne i august måned. Bestyrelsen skal aftale, hvem der 
deltager på hvilke forældremøder. 

0. 5/9 17-19. Mie 

1. 24/8 kl. 17-19 

2. 14/9 kl. 17-19 

3. 30/8 kl. 17-19 

4. 28/8 kl. 16.30-18.30 

5. ? 



 
 

6. 21/8 kl 16.30-18.30 

7. 23/8 kl. 17-19 

8. ? 

9. 17/8 kl. 17-19 

Mie: 0., 3. og 6. årgang 

Jonas A: 9.  

Jonas L:  

Halime: 5. 

Louise: 1. og 3.  

Allan: 2.  

David: 4. og 7.  

 

  

8. Evt. 

Hvor meget er man vidende om salg af e-cigaretter o.lign. på skolen? Svar: Vi er 
opmærksomme, og har SSP involveret når det bliver aktuelt. Vi agerer på sagerne, når vi 
har kendskab til dem.   

  

 
 
 


